
 

 

Referat fra FAU Jappa skole 22. mai 2024 

Til stede:  

May-Elin Lien (enhetsleder)  

Tone Vistnes (leder 4. trinn)  

Cathrine Flatebø (nestleder 7. trinn)  

Silje Kringeland (6. trinn) 

Julie Keller (1. trinn)  

Malin Grevstad (3. trinn) 

Christian Isachsen (2. trinn)  

 

Frafall: Erik Mykland (5. trinn)  

 

Sak 1. 
Div info fra rektor 

• Orienterer om økonomi. Ligger an til underskudd per 1.mai på i 
overkant av en million 

• Høyt langtidsfravær hos ansatte 

• Sommerkonsert klar til 29.juni 

• Skolelæringsmiljø – uteskolegruppe fortsetter for 4.-7 trinn og 
skolekor. Fokus på lekbasert undervisning 

• Skolen har fått 43 000kr i tilskudd til aktiviteter for 5.-7.trinns elever 
 

Sak 2.  
17.mai resultat 

  
- Gjennomføring gikk greit 
- Fikk inn ca 30 000kr 
- Sjokoladeoverskudd ute til klassene 
- Sekker med jord 
- Inntektene deles 50/50 med FAU. Kr 15 000 overføres til neste års 

7.trinns konto. 
 

Sak 3.  
Frivoll og 
skolekretsgrenser 
Kommunestyremøte 

Kommunestyret vedtok nytt innspill: Frivoll skole legges ned, bygningen 
legges under Jappa. 1. - 2. trinn på Jappa og Frivoll lokaliseres på Frivoll. 
3.-7.trinn skal være på Jappa.  
Jappa FAU går i dialog med Frivoll FAU om tanker videre.  

Sak 4 
Sommeravslutning 

FAU bidrar med kafe på sommeravslutning/sommerkonsert. 
Dato for sommerfesten er: 29.mai eller 12.juni 17.-19 
Lydutstyr: sjekke status Christian 
7.trinn: rydde utstyr på plass etter konsert 
6. trinn: Fritatt for arbeidsoppgaver pga 17.mai-arrangement 
5.trinn: selge kaker/kaffe: drive kaffe + rydde til  
4.trinn: bake kake 20 kaker a 20 stykker 
3.trinn: bake kake 20 kaker a 20 stykker 
2.trinn: kaffe + te kanner 
1. trinn: Brus (bestiller)  
Kjøpe inn servietter + pappkrus (FAU-leder) 



 
Hver FAU-representant sender ut informasjon om dette via sin 
lærerkontakt/Visma, slik at dette er klart til sommerfesten. 
 
FAU møter kl 16.00 og rydder ut. 
 
Erfaring: Skolens lydanlegg er for dårlig. FAU foreslår å bidra med evt å 
leie inn utstyr slik at alle får høre konserten ordentlig. Eventuelle 
kontaktpersoner: Torjus Vierli eller Kjetil Jørgensen/Syden 

Sak 5. Årshjul FAU Styret utarbeider årshjul for FAU. Pågående. 
 

Sak 6. Innkjøp utstyr Rektor leverer liste over utstyr som ble kjøpt inn. Følges opp til neste 
gang. Liste over innkjøp ligger vedlagt 

Sak 7. IPAD FAU ønsker at Ipad skal være på skolen over helga og i ferier. Rektor tar 
dette med til de ansatte. FAU venter på tilbakemelding fra skolen.  
Saken følges opp av FAU til høsten. 
Nye ipad til skolestart. Forslag om 1. og 2. trinn ikke skal ha IPAD 

Sak 8. Dysleksivennlig 
skole 

Det er 9 kriterier for å bli en dysleksivennlig skole. Jappa holder på å få på 
plass alle kriteriene og er på vei mot å sende en søknad i løpet av høsten.  

Sak 9 Rektor slutter Blomster og en hilsen fra FAU  
  
 

Neste års FAU 24/25 1. Nye representanter til FAU 2024/25: 
1.trinn: 
2.trinn: Julie Keller 
3.trinn: Fått nye representanter 
5.trinn: Kristine Øvrevik Larsen, vara: Tone Havstad 
6.trinn: Kjetil Larsen Moy, vara Ole Fredrik Ommundsen 
7.trinn: Silje Kringeland  
 
 
2. Elevrådet ønsker seg:  

• Nytt fotballnett 

• Benker  

• Basketballkurv 
 
3. Slalomtur: Forslag at 7.trinn og evt 6. trinn skal få en slalomtur til 
Vegårshei 
4. Forslag: legge ut en lenke til nettsiden via Visma eller på 
arbeidsplanene til hvert trinn, der referat fra FAU ligger et par ganger i 
året. Foreldrene får mulighet til å se hva FAU jobber med. 
  

 

Liste over innkjøpt utstyr v/ FAU til gymsalen høsten 2023: 

 

Hva 

 

Antall 

Softballer – Dragonskin 

 
12 

Volleyballer – Wilson Pro Tour 6 



  

Basketballer – Seleect street ball 

 

6 

Kjegler – Karlstedt 

 

10 

Vester – 4 ulike farger 

 

40 

Innebandy – sett 

 

1 

Hoppetau  

 

12 

Matte – Casall (190x100x0,15) 

 

2 

Rokkeringer 

 

10 

Ballpumper – select m/fleksibel slange 

 

8 

Trigoal fotballmål 

 

2 

Gigantisk kortstokk 

 

1 

Boomblaster – JBL Partybox 310  

 

Referent: Cathrine Flatebø 

 
 

 

 

 


